
 
 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 

Termín: 14. 2. 2023 

Místo:  restaurace Sharingham Brno 

Čas jednání: 17:00 – 19:30 

Účast:   Petr Galasovský, Petr Šíma, Bedřich Chromek, Milan Veselý 

Omluven: Jan Šťastník, Jan Krkoška 

Sekretariát: Petr Plodík 

Zapisovatel:  Petr Plodík 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání VV ČF 
3) Zpráva z jednání hejtmanů s prezidentem a VV ČF 
4) Zpráva z jednání manažerů regionů 
5) Informace z regionálních komisí 
6) Rozvoj 
7) Čerpání rozpočtu 2023 
8) Různé 

 
 

1) Úvod, přivítání 

Hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Program jednání schválen. 

Ověřovatelem zápisu zvolen Petr Galasovský. 

 

2) Zpráva z jednání VV ČF 

Petr Galasovský informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

- Dokumenty k připomínkování 

- Výstup k přestupnímu řádu – institut volného hráče, profesionalizace, mezinárodní přestupy 

- Diskutovány systémy celostátní soutěží – bez výraznějších změn 

- Systémové změny programu PP3 

- Setkání hejtmanů s prezidentem a VV ČF 

- Volba členů AK – zvolen i člen RVV Jan Krkoška 

 

3) Zpráva z jednání hejtmanů s prezidentem a VV ČF 

Bedřich Chromek podal členům RVV zprávu z jednání hejtmanů 

- Proběhlo představení nového personálního rozložení oddělení a kompetencí v rámci vedení ČF 

- Diskutovalo se nad střednědobým a dlouhodobým ekonomickým výhledem ČF 

- Představeny změny ve strukturách NSA a byla nastíněna aktuální situace 

- Prezentován projekt studia trenérské licence A 

- Proběhla debata a nastínění harmonogramu příprav ohledně nové podoby programu podpory PP3 

- Rozbor pozitiv a negativ košových soutěží a jejich dopady na oblast rozhodčích 

 



 
 

4) Zpráva z jednání manažerů regionů 

Petr Plodík informoval o hlavních bodech z jednání RS: 

- Legislativa – nové personální obsazení legislativního konzultanta, nově představen Jakub Podlucký. 

Manažeři regionů byli informováni o přípravách legislativních změn pro další sezónu a vyzváni k zaslání 

případných připomínek. Materiál se změnami bude VV ČF předložen 21. 2. 2023. 

- Datové schránky – zdůrazněna důležitost komunikace s oddíly a připomínání povinnosti mít zřízenu 

datovou schránku a pravidelně ji kontrolovat. Zároveň je třeba připomínat, že datová schránka neslouží 

primárně ke komunikaci oddílů s ČF. 

- Nakládání s osobními údaji – manažeři regionů byli požádáni, aby informovali všechny v regionu, aby 

nefotili občanské průkazy pro účely DŘ apod. Nesmí se takové údaje fotit a už vůbec je posílat e-mailem. 

Mohly by z toho vzniknout velké problémy. Pokud je potřeba mít údaje, aby následně mohly být 

konfrontovány osoby, ideální je danou osobu vyfotit, případně vyfotit na občanském průkazu pouze jméno 

a fotografii, ostatní údaje zakrýt. Pokud jsou používány osobní údaje osob, je třeba je o tom informovat. 

- Změny názvů úseků ČF, terminologie – v souvislosti s personálně-organizačními změnami na 

sekretariátu došlo i ke změně názvů jednotlivých úseků. Aktuálně platí tato označení úseků: Soutěže (Z. 

Mlčoušek), Regiony a rozvoj oddílů (L. Laštovička), Sportovní úsek (Z. Svobodová), Marketing a 

komunikace (R. Urbář). Provoz, Eventy a Finance (T. Frank). Nové pojmenování úseků je už zanesené i 

na web ČF. 

 

5) Informace z regionálních komisí 

Disciplinární komise 

- Petr Plodík krátce informoval o aktuální agendě DK. V mezidobí od posledního jednání RVV se DK 

zabývala třemi případy. 

 

Komise rozhodčích a delegátů 

- Komise měla prezenční jednání 18. 1. v Brně. Za KRD JMaZL informoval o hlavních bodech předseda 

Petr Galasovský.  

- Řešeno aktuální personální obsazení sekretariátu. Agendu rozhodčích počátku roku 2023 převzal po 

Michalu Havelkovi Petr Stoklásek. KRD JMaZL pokračuje v přípravě regionálních projektů v oblasti 

rozhodčích. Byla diskutována forma regionálních konferencí, která by měla mít dvojí podobu. 

- KRD JMaZL plánuje také setkání komise se zástupci oddílů, které by mělo posloužit ke vzájemnému 

vydefinování cílů a očekávání. Diskutováno by mělo být vnitřní nastavení procesů v oddílech směrem 

ke kultivaci prostředí. V tomto konkrétním případě KRD JMaZL zvažuje také formu online setkání, či 

rozdělení na dvě akce po jednotlivých krajích. KRD JMaZL také připraví pro oddíly přehled aktivit, které 

v oblasti práce s rozhodčími realizuje. Prezenčně by v budoucnu setkávání mělo být realizováno 

každoročně jako samostatná akce v úvodu sezony ve dnech školení sekretářů oddílů. 

- Další akcí, kterou KRD JMaZL plánuje, je setkání trenérů s rozhodčími. Setkání by mělo být zaměřeno 

především na vzájemnou zpětnou vazbu a prohlubování vzájemného pochopení rolí. 

Žádná další odborná komise se v mezidobí od posledního jednání RVV nesešla. 

 

6) Rozvoj 

Petr Plodík informoval o průběhu regionálních programů podpory oddílů: 

- PP 2 – podpora malých a středních oddílů – předložena přehledová tabulka – RVV bere na 

vědomí 



 
 

- proplaceny trenérské licence C oddílům Orel Jednota Vyškov, Sokol Ivanovice na Hané 

a Spartak Hluk 

- vyplacena podpora cestovného mládeže za první polovinu sezóny oddílům FRC Mikulov, FBC 

Valtice, Florbal Rosice, Orel Jednota Vyškov, Florbal Hodonín a Spartak Hluk 

 

7) Čerpání rozpočtu 2023 

Petr Plodík informoval o stavu čerpání rozpočtu 2023 a okomentoval některé položky směrem 

k prozatímnímu průběhu roku. 

 

8) Různé 

- Proběhla diskuse na téma košových soutěží a jejich vhodnosti v regionálních soutěžích. Byly zdůrazněna 

klady i zápory košového systému s ohledem na organizaci soutěží i dopady na oblast rozhodčích. Ve 

vztahu k nové sezóně by měla proběhnout diskuse mezi LK, KMM a KRD nad nastavením soutěží do 

budoucna. Sekretariát pověřen sesbíráním zpětné vazby k soutěžím ze strany oddílů v regionu. 

- Schválení termínu příštího jednání RVV – úterý 14. 3. 2023 v Brně 

 
Termín příštího jednání: 14. 3. 2022 od 18:00, Brno 


